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Č.j.:       OUVB-2761/2024 
PID:      DXWX3OP1SUQC 
SPIS č.  67/24 

 
Z Á P I S  

ze 14. jednání Zastupitelstva obce Velké Březno 
které se konalo v pondělí 9. září 2024 od 17:00 hodin  

v zasedací síni Obecního úřadu Velké Březno 
 

Jednání se účastnilo 14 z 15 zastupitelů, a proto bylo usnášeníschopné. 
Omluveni: pan Karel Jungbauer 
Veřejnost: 2, hosté 0 
 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 17:00 hodin. 
 
K bodu programu 1 - Zahájení 
Starostka zahájila 14. zasedání Zastupitelstva obce Velké Březno, přivítala přítomné 
a konstatovala, že informace o konání 14. zasedání zastupitelstva obce byla v souladu s § 93 
odstavce 1 zákona o obcích zveřejněna na úřední desce obecního úřadu dne 29. 8. 2024, tedy 
ve lhůtě nejméně 7 dní před konáním zasedání. Všem zastupitelům byly zaslány přístupy 
k podkladům k dnešnímu jednání.  

Starostka konstatovala, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen panem Karlem 
Jungbauerem a panem Jaromírem Dvořákem starším. Zápis je k dispozici na obecním úřadě 
k nahlédnutí. Proti zápisu nebyly vzneseny námitky, tudíž se pokládá za schválený. 

Starostka konstatovala, že dle prezenční listiny je přítomno dnešního jednání 14 z 15 
zastupitelů, omlouvá se: pan Karel Jungbauer. 

 
Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, a proto je 
zastupitelstvo obce podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné.  
Starostka určila zapisovatelku dnešního jednání zastupitelstva, a to PhDr. Pavlínu Linkovou.  
Dále informovala přítomné, že pro účely pořízení zápisu bude celé jednání nahráváno na 
diktafon a po pořízení zápisu a podepsání ověřovateli bude zvukový záznam smazán, a to 
z toho důvodu, že obecní úřad není schopen uchovat zvukový záznam jako dokument 
zastupitelstva v anonymizované podobě.  

 
Program jednání, ověřovatelé a návrhová komise 
Starostka předložila ke schválení program jednání ve znění obsaženém na pozvánce, který 
navrhla doplnit v bloku „Finanční záležitosti“ o materiál „Smlouva o poskytnutí dotace na 
akci „Velké Březno – Valtířov - přepojení odpadních vod“. 

Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo další návrh na doplnění či jinou připomínku. 
Nikdo neměl návrh ani připomínku. 
Starostka dala hlasovat. 
 

Usnesení 167/2024 
Zastupitelstvo obce Velké Březno schvaluje program 14. zasedání: 
1. Zahájení 

• Schválení programu jednání 
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• Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2. Hospodaření s majetkem obce: 

• Koncepce hospodaření s bytovými domy a byty v majetku obce 
3. Finanční záležitosti: 

• Rozpočtové opatření č. 3/2024 
• Dar JSDH od Ústeckého kraje 
• Smlouva o poskytnutí dotace na akci „Velké Březno – Valtířov - přepojení odpadních 

vod“ 
• Přijetí dotace na akci „Velké Březno – Valtířov – přepojení odpadních vod“ od Státního 

fondu životního prostředí ČR 
4. Různé: 

• Kontrolní výbor – plán kontrol 
• Kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce 

5. Zprávy starostky 
6. Dotazy členů zastupitelstva 
7. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály  
Výsledek hlasování:      hlasů pro: 14  hlasů proti: 0   hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Starostka navrhla zvolit za skrutátory a ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva 
pana Radka Krásného a pana Jana Šotku. 
 
 
Starostka dále navrhla zvolit návrhovou komisi pro návrh usnesení ze zasedání zastupitelstva 
obce ve složení: předseda Mgr. Lenka Šidáková, členové – paní Pavla Hasprová a paní 
Milena Hovorková. Současně navrhla, aby v případě, že v průběhu diskuse nebude navržena 
změna či doplnění usnesení, nemusel předseda návrhové komise přednášet návrh usnesení. 
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo jiný návrh. 
Nikdo neměl návrh ani připomínku. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 168/2024 
Ověřovatelé a návrhová komise 
Zastupitelstvo obce Velké Březno  
I.  Schvaluje: 
    1. Ověřovatele a skrutátory 14. zasedání zastupitelstva obce ve složení: pan Radek Krásný 

a pan Jan Šotka. 
    2. Návrhovou komisi pro návrh usnesení z z 14. zasedání zastupitelstva obce ve složení: 

předseda – Mgr. Lenka Šidáková, členové – paní Pavla Hasprová a paní Milena 
Hovorková 

Výsledek hlasování:      hlasů pro: 14    hlasů proti: 0   hlasů zdržel: 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Bod programu - Hospodaření s majetkem obce 
 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení upravenou finální verzi 1.1 „Koncepce 
hospodaření s bytovými domy a byty v majetku obce 2018–2026“ z důvodu nutnosti 
aktualizace stávající zastaralé a současné situaci nevyhovující verze. Tento bod je prvním 
krokem ke změně v nakládání s bytovým fondem. 
 
Pan Dvořák konstatoval, že materiál je velmi obecný a předpokládá, že bude ještě diskutován.  
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Starostka doplnila, že se jedná o původní materiál z roku 2018, který byl pouze doplněn o to, 
že obec upouští od svého původního záměru prodat většinu obecních bytů. Jedná se 
o základní dokument, není to konkrétní způsob nakládání s byty. Je to podobný dokument 
jako strategický dokument obce. 
Pan Dvořák st. souhlasí, že původní dokument je zastaralý, souhlasil by s prodejem bytů či 
domů, kde je jeden byt.  
Místostarosta uvedl, že obec uvažuje pouze o prodeji bytů v souvislosti s nákupem Selectu. 
Ty objekty, u kterých jsme uvažovali o prodeji se nemění. 
Pan Dvořák argumentoval, že nesouhlasí ani s prodejem zdravotního střediska. Konstatuje, že 
kdyby došlo k situaci, kdy by se do obce přihlásil lékař, nebude mít obec žádnou nemovitost 
k dispozici. 
Starostka uvedla, že v tomto okamžiku by pro tento účel budova již nebyla využitelná, 
protože by se jednalo novou činnost. V září bude hotová energetická studie Selectu, v tomto 
případě by bylo vhodnější využit spíše Select. 
Pan Dvořák st. argumentoval, že ani Select není připraven. 
Ing. Fiala uvedl, že by se dala vyčlenit část, která by se pro lékaře připravila. 
Pan Dvořák st. navrhuje diskusi ohledně tohoto dokumentu, měli by zde být jmenovány 
konkrétní osoby, které budou za určité záležitosti zodpovídat a podobně.  
Pan Dvořák ml. uvedl, že pan Dvořák st. nejspíše myslí jaké další body, v souladu s touto 
obecnou koncepcí budou následovat, která osoba má na správě SOM úkol zpracovat. 
Starostka uvedla, že tyto věci se samozřejmě řeší. Řešíme zejména pasporty domů, abychom 
mohli předložit dokumenty k nemovitostem, například u zdravotního střediska jsou 
k dispozici dokumenty z 50. let a poté pár dokumentů z 90. let, nic jiného k nemovitosti 
nemáme, podobně je to i s ostatními nemovitostmi. Další věcí je právě místní energetická 
koncepce. Starostka konstatovala, že konkrétní domy obchází architekt, který mapuje 
možnosti a potřeby jednotlivých domů. Strategický dokument je nezbytný, abychom mohli 
žádat o dotace. 
Rozsáhlejší změny můžeme provést při schvalování koncepce od roku 2026. 
Starostka ukončila diskuzi a dala hlasovat. 
Usnesení 169/2024 
Koncepce hospodaření s bytovými domy a byty v majetku obce 2018-2026 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou zprávu a 
I.   Schvaluje 
     Koncepci hospodaření s bytovými domy a byty v majetku obce 2018–2026 v nové 

upravené verzi 1.1 
 Výsledek hlasování:        hlasů pro: 13  hlasů proti:0  hlasů zdržel:1  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 13 hlasy. 
 
 
Bod programu 3 - Finanční záležitosti 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání návrh rozpočtových opatření č. 3/2024. 
Přehled rozpočtových opatření jste obdrželi společně s materiály. V příjmové části se rozpočet 
upravuje o dotaci na místní energetickou koncepci, prodej pozemků, dotace MPSV na výkon 
sociální agendy, 3 x dotace od krajského úřadu a dotace pro základní školu.  
Na straně výdajů pak dochází k transferu dotace základní škole, oprava vysílače Colsys, 
revize protipovodňového systému, finanční dar na podporu juniorského sportu, kulturní akce 
obce a dotační program pro podporu kultury a sportu, projektová příprava investičních akcí, 
revize dopravního značení v obci, oprava mostu do Zámecké ul., zajištění svahu v ul. 
Františkova - projektová příprava a oprava komunikace Valtířov – kolonka. 
Nikdo neměl návrh ani připomínku. 
Starostka dala hlasovat. 
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Usnesení 170/2024 
Rozpočtové opatření č. 3/2024 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a 
I.   Schvaluje 
     Rozpočtové opatření č. 3/2024 
II. Ukládá  
     Haně Fuchsové, vedoucí FÚ OÚ, 
     zabezpečit zveřejnění schváleného rozpočtového opatření na úřední desce.    
                                                                                                                 T: 16.09.2024 
 Výsledek hlasování:        hlasů pro: 14  hlasů proti: 0  hlasů zdržel: 0  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání přijetí daru pro JSDH od Ústeckého kraje. 
Rada Ústeckého kraje včera schválila finanční dar obci Velké Březno na činnost JSDH. 
Předmětem daru je peněžní částka ve výši 500.000 Kč. Jedná se o dar poskytnutý na podporu 
činnosti a zajištění akceschopnosti Jednotky sboru dobrovolných hasičů v obci Velké Březno. 
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo připomínku či doplnění k návrhu usnesení. 
Pan Kolman se zeptal, zda tato smlouva bude platit i po opravě Benešova mostu? 
Starostka odpověděla, že zatím platí smlouva na rok. Začneme dar čerpat od ledna. S ohledem 
na to, že budou volby do Krajského úřadu Ústeckého kraje, bude paní starostka po volbách 
znovu v této věci jednat, aby tato podpora pokračovala. Starostka doplnila, že se snažila žádat 
už třikrát. Dále uvedla srovnání nákladů naší obce na hasiče s okolními obcemi, které bylo i 
součástí žádosti. 
Starostka se zeptala, zda má ještě někdo dotaz či doplnění. Nebylo tomu tak, proto dala 
hlasovat.  
Usnesení 171/2024 
Dar JSDH od Ústeckého kraje 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou zprávu a 
I.   Schvaluje    
     přijetí daru poskytnutého na podporu činnosti a zajištění akceschopnosti Jednotky sboru 

dobrovolných hasičů v obci Velké Březno od  
     Dárce: 
     Ústecký kraj, IČO: 70892156, Velká Hradební 3118/48, 400 02 Ústí nad Labem 
II. Ukládá  
     Zuzaně Mendlové, DiS., starostce,   
     zabezpečit uzavření darovací smlouvy.     T: 30. 09. 2024 
Výsledek hlasování:        hlasů pro: 14  hlasů proti: 0  hlasů zdržel: 0  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení smlouvu o poskytnutí dotace na akci „Velké 
Březno – Valtířov - přepojení odpadních vod“. 
Usnesením Zastupitelstva Ústeckého kraje č. 020/29Z/2024 ze dne 24.06.2024 bylo obci 
Velké Březno schváleno poskytnutí investiční dotace z rozpočtu kraje na podporu projektu 
s názvem „Velké Březno - Valtířov - přepojení odpadních vod“, podle podmínek stanovených 
Zásadami pro používání finančních prostředků z Fondu vodního hospodářství Ústeckého 
kraje. Loni nám žádost o dotaci nevyšla, protože nebyl schválen PRVKÚK. Letos se nám 
uspět podařilo i díky společnosti PROVOD, která pro nás žádost připravovala. 
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo ještě další připomínku či doplnění k návrhu 
usnesení. 
Nebylo tomu tak, dala hlasovat. 
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Usnesení 172/2024 
Smlouva o poskytnutí dotace na akci „Velké Březno – Valtířov - přepojení odpadních 
vod“ 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou zprávu a 
I.   Schvaluje    
     přijetí investiční dotace na podporu projektu s názvem „Velké Březno - Valtířov - 

přepojení odpadních vod“ a uzavření smlouvy o poskytnutí investiční dotace číslo 
24/SML2249/SoPD/ZPZ 

     Poskytovatel: 
     Ústecký kraj, IČO: 70892156, Velká Hradební 3118/48, 400 02 Ústí nad Labem 
II. Ukládá  
     Zuzaně Mendlové, DiS., starostce,   
     zabezpečit uzavření darovací smlouvy     T: 30. 09. 2024 
Výsledek hlasování:        hlasů pro: 14  hlasů proti: 0  hlasů zdržel: 0  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení přijetí dotace na akci „Velké Březno – 
Valtířov – přepojení odpadních vod“ od Státního fondu životního prostředí ČR. 
Obec Velké Březno má, na základě rozhodnutí č. 1240700045 o poskytnutí finančních 
prostředků ze Státního fondu životního prostředí ČR, obdržet dotaci ve výši 5.853.668,30 Kč 
na akci „Velké Březno – Valtířov – přepojení odpadních vod“ od Státního fondu životního 
prostředí ČR. Rozhodnutí je přílohou tohoto materiálu. 
Dotace (podpora) bude poskytnuta na základě smlouvy, kterou zatím obec neobdržela. 
Uzavření smlouvy je nezbytné pro to, aby obec prostředky mohla obdržet a je nutné, aby její 
uzavření schválilo Zastupitelstvo obce Velké Březno. 
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo ještě další připomínku či doplnění k návrhu 
usnesení. 
Nebylo tomu tak, dala hlasovat. 
Usnesení 173/2024 
Přijetí dotace na akci „Velké Březno – Valtířov – přepojení odpadních vod“ od Státního 
fondu životního prostředí ČR 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou zprávu a  
I.   Schvaluje    
     přijetí finančních prostředků ze Státního fondu životního prostředí ČR má obdržet dotaci 

ve výši 5.853.668,30 Kč na akci „Velké Březno – Valtířov – přepojení odpadních vod“ od 
Státního fondu životního prostředí ČR na základě rozhodnutí ministra životního prostředí 
č. 1240700045 

II. Schvaluje    
     uzavření smlouvy o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České 

republiky na akci „Velké Březno – Valtířov – přepojení odpadních vod“ od Státního fondu 
životního prostředí ČR na základě rozhodnutí ministra životního prostředí č. 1240700045 

Výsledek hlasování:        hlasů pro: 14  hlasů proti: 0  hlasů zdržel: 0  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
 
Bod programu 4 - Různé 
Starostka předložila zastupitelstvu obce ke schválení plán kontrol kontrolního výboru v roce 
2024 a předala slovo panu Žižkovi, předsedovi kontrolního výboru. 
Pan Žižka uvedl, že rozsah kontrol je totožný jako v loňském roce, bude se kontrolovat další 
rok. 
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Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo ještě další připomínku či doplnění k návrhu 
usnesení. 
Místostarosta se zeptal, zda kontrolní výbor vše zvládne podle plánu. 
Pan Žižka uvedl, že loni se sice vše zcela nestihlo, ale je přesvědčen, že letos se vše zvládne 
podle plánu, protože členové jsou již zkušenější, loni si to vyzkoušeli. 
 
Usnesení 174/2024 
Kontrolní výbor – plán kontrol 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I. Schvaluje 
1. Plán kontrol v roce 2024 
1.1. Na základě výborem odsouhlaseného plánu kontrol v r. 2024 bude tento plán předložen 
ke schválení ZO  
Velké Březno a následně budou provedeny členy výboru. 
1.1.1. Kontrola dodržování postupu při vyřizování petic a stížností obecním úřadem v r. 2023 
1.1.2. Kontrola dodržování postupů úseku SOM OÚ při pronájmu bytů a nebytových prostor 
za r. 2023 
1.1.3. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva a rady obce v r. 2023 
1.1.4. Kontrola stavu pohledávek a dluhů, hospodaření s majetkem obce v r. 2023 
1.1.4.1. Bytové hospodářství 
1.1.4.2. Odpady 
1.1.4.3. Poplatky 
1.1.4.4. Vodné a stočné 
1.1.5. Kontrola výběrových řízení na veřejné zakázky malého rozsahu 2023 
1.1.6. Kontrola smluv obecních příspěvkových organizací (ZŠ, MŠ, Hasiči) 
1.1.6.1. Elektřina, plyn, teplo, odpad, telekomunikace, internet 
1.1.6.2. Přehled spotřeby v letech 2019 – 2023 
1.1.6.3. Posoudit jejich ekonomickou výhodnost 
1.1.7. Kontrola postupu při poskytování příspěvků, dotací z rozpočtu obce za rok 2023 
Výsledek hlasování:        hlasů pro: 14  hlasů proti: 0  hlasů zdržel:0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu obce zprávu o plnění usnesení přijatých zastupitelstvem 
obce v období od 01.07.2023 do 30.06.2024. Předala slovo tajemníkovi, který uvedl, že 
prodloužení se vztahuje právě k úkolům, které vycházejí z kontrol provedených kontrolním 
výborem. U veřejných zakázek jsou připraveny změny, aby bylo jednoznačně určeno, co se 
má zveřejňovat. 
Pan Kolman se zeptal, zda se vychází z kontrol z minulého roku. Zajímá ho, co se týká 
transparentní radnice. Souhlasí, že by se obec měla zabývat tím, aby nedocházelo 
k nadbytečné administrativě a anonymizace a další skutečností, které by poté ochromovalo 
chod úřadu a způsobovalo průtahy v běžném řízení.  
Místostarosta uvedl, že by nám mohla pomoci umělá inteligence. 
Starostka reagovala, že se tím můžeme zabývat na školení, které nás čeká. 
Tajemník uvedl, že by mohlo být přínosné abychom se o rozsahu zveřejňovaných informací 
pobavili podrobně na pracovním jednání. 
Pan Kolman doplnil, že u některých dokumentů není potřeba, aby podléhaly anonymizaci. 
Jedná se mu o to, zda vše bude fungovat tak, jak to fungovalo v minulosti, 
Starostka uvedla, že o tyto informace byl minimální zájem a v případě potřeby je občané 
mohou snadno získat dle zákona o svobodném přístupu k informacím. 
Pan Kolman na to reagoval, že by ale měla by existovat možnost, aby se zájemci mohli dostat 
k informacím anonymně. 
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Pan Dvořák ml. se zeptal, jak časově je to náročné, ta anonymizace. 
Místostarosta uvedl, že to je velmi individuální, některé softwary navíc dokáží 
i anonymizované údaje přečíst, pokud se anonymizace neprovede správně. 
Tajemník doplnil informace o způsobu, jak na úřadě probíhá anonymizace, která je prováděna 
při běžné činnosti, kdy současně zaměstnanec provádí anonymizaci a zajišťuje služby pro 
klienty úřadu, je to tedy náročnější na soustředění, musí se provádět opakovaná kontrola, aby 
se předešlo chybám. Pro úřad je priorita zajištění služby pro občany kdykoli. Na jiných 
úřadech to třeba řeší tak, že v neúřední dny se klientům nevěnují, neberou telefony a věnují se 
třeba právě anonymizaci, mají na to klid a mohou pracovat efektivněji. Je tedy otázkou, zda 
chceme omezit komfort pro občany, abychom mohli připravovat podklady o které je 
minimální zájem. 
Starostka se zeptala, zda má ještě někdo připomínku nebo dotaz. 
Nikdo neměl návrh ani připomínku. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 175/2024 
Zpráva o plnění usnesení přijatých zastupitelstvem obce v období od 01.07.2023 do 
30.06.2024 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo zprávu o plnění usnesení přijatých v období od 
01.07.2023 do 30.06.2024 a  
I.    Bere na vědomí, že 
       z 60 úkolů bylo 56 úkolů splněno 
II.   Prodlužuje termíny 
       ke splnění usnesení č. 111/2024/a, 111/2023/b, 111/2023/c a 164/2024 do 31.12.2024 
III.  Schvaluje 
      vyřazení splněných usnesení z evidence. 
Výsledek hlasování:        hlasů pro:14  hlasů proti:0  hlasů zdržel:0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 14 hlasy. 
 
 
 
Bod programu 5 - Zprávy starostky 
 
Starostka informovala o změnách v telefonních kontaktech na pracovníky úřadu. Pracovníci 
obecního úřadu budou mít k dispozici pouze mobilní telefony, na úřadě zůstanou pouze dvě 
pevné linky a to matrika a podatelna. Ještě prověříme, zda by nebylo vhodné nahradit 
současné IP telefony analogovými linkami. 
 
Starostka dále informovala o fotovoltaice v rámci ČOV. Máme stanovisko od ČEZu, že 
můžeme být připojeným místem. Je ale potřeba potvrzení od stavebního úřadu, že nemusíme 
mít povolení. Což je v současné době obtížné získat v souvislosti a aktuálními problémy 
spojenými s digitalizací stavebního řízení. 
 
Starostka informovala, že obec má stále zveřejněný záměr na prodej bývalého objektu policie 
ČR. Rada opakované zveřejnění schválila před prázdninami, zatím se neozval žádný zájemce 
o koupi této nemovitosti. Tajemník informaci nad rámec běžného zveřejnění zadal i na server 
bazos.cz, i tak nikdo zájem neprojevil. Chtělo by tedy diskutovat o tom, zda by nebylo vhodné 
snížit cenu za prodej této nemovitosti. O záměru prodeje rozhoduje rada obce a může 
rozhodnout i o snížení ceny, ale chceme znát názor zastupitelů. 
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Pan Kolman uvedl, že stavba sama o sobě je komplikovaná tím, z jakého materiálu je 
postavena. Uvedl úvahu, zda tam dokáže někdo rozjet nějaké podnikání, provoz. 
Starostka uvedla, že na prohlídkovém dni byly osoby, které by tam nějakou výrobu chtěly, ale 
je tam komplikovaný příjezd a minimální pozemek kolem nemovitosti, proto od záměru 
upustily. Nedostanou se tam s nákladním automobilem. 
Pan Kolman se zeptal, zda obec neuvažuje třeba o záměr vytvořit tam skupinu dětí 
s postižením, nějaká hlídací služba. Ale bylo potřeba, aby na začátku nebyl vysoký nájem. 
Místostarosta uvedl, že pokud by měla budova sloužit k těmto účelům, musela by do ní obec 
investovat, a to asi nechceme. Prioritou by měl být obecní dům či škola. 
Pan Mottl uvedl, že by bylo vhodné oslovit majitele okolních pozemků, zda by je chtěli 
prodat. 
Starostka uvedla, že přímo obec s majitelkou nejednala, ale údajně chce majitelka prodat celý 
pozemek, což pro nás nemá smysl. 
Pan Dvořák ml. navrhuje snížit cenu hned dnes na dnešním zastupitelstvu. 
Místostarosta souhlasí, je potřeba se domluvit o kolik snížit cenu. Obec objekt nepotřebuje 
a nechce do něj investovat. 
Tajemník doplnil informaci, že na zveřejněný inzerát na bazos.cz žádný koncový zájemce 
nereagoval. Ozvali se pouze realitní makléři, kteří chtěli nabídnout své služby při prodeji. 
Uvedl, že v minulosti mu asi 2 zájemci říkali, že s majitelkou budou o koupi pozemku jednat, 
ale následně už se neozvali. 
Ing. Fiala navrhuje vyjít z tržní ceny skladů a dále z ceny bouracích prací.  
Místostarosta konstatuje, že pokud zastupitelé souhlasí, bude na radě obce projednán záměr 
prodeje za uvedený objekt za sníženou částku cca 2.450.000 Kč. 
 
Bod programu 6 - Dotazy členů zastupitelstva 
Starostka uvedla, že na minulém jednání se pan Dvořák st. dotazoval na možnost při 
podzimních krajských volbách zřídit volební místnost pro občany Vítova nad opravovaným 
mostem přes Homolský potok. Věc jsme prověřili, ale již v době dotazu nebyla možnost zřídit 
další volební okrsek legislativně možná. 
Pan Kolman uvedl, že na zastupitelstvu ještě nebyl pan …………. Uvedl, že řeší přívod vody 
k panu ……………….. Možná si zastupitelé pamatují, že paní ………….. hovořila o tom, že 
záměr je v přípravě a nyní dostal informaci, že projekt není nikde evidován. 
Starostka uvedla, že po paní ………… zde nezůstalo nic připravené a tím se projekty a jejich 
příprava velmi prodlužují. V tomto případě by mohlo být řešením přívod vody vložit do 
stávající litinové trubky. 
Místostarosta předpokládá, že pan …….. je zahlcen okolnostmi ohledně ČOV, blíží se konec 
smlouvy s pivovarem.  
Starostka uvedla, že je spousta projektů, které by se měly začít realizovat.  
Pan Dvořák ml. uvedl, že v ul. Litoměřické se propadá silnice a zeptal se, kdy se to bude 
opravovat. 
Starostka uvedla, že se to bude opravovat, je to v plánu, nyní na podzim. 
Pan Dvořák st. se zajímal o propad ve Valtířově u trati. 
Starostka uvedla, že se stále čeká na hydrogeologa, zajímala se o danou záležitost každý 
týden, hlavně s ohledem na začátek školního roku. Obtížně kontaktovala konkrétní 
pracovníky s ohledem na prázdniny a dovolené. Zatím je to stále v řešení. 
Pan Dvořák st. se zeptal. Zda se byl někdo podívat na tříděný odpad ve Vítově. Nefunguje.  
Starostka odpověděla, že o tom víme. Lidé nejsou spokojení, ale nemáme jiné prostory.  
Ve Vítově se buduje nové sběrné místo, ale s tím nesouhlasí ……………. 
Pan Šotka uvedl, že nesouhlasí. Na začátku roku se řešil most a to, že se přestěhuje pár 
kontejnerů od ………….. k ……………... Měl zato, že jich bude daleko méně než se plánuje. 
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Dle náčrtku tam má vzniknout 40 kontejnerových míst, domnívá se, že se bude jednat o nové 
sběrné místo, navrhuje, aby toto nebylo realizováno. 
Starostka uvedla, že máme méně kontejnerů, než potřebujeme. Musíme a máme povinnost 
třídit, poté hradíme vysokou cenu, protože jsme překročili množství, které jsme nevytřídili. 
Nemáme možnost kam umístit nádoby na třídění. 
Pan Šotka navrhuje využít prostor nad vítovskou hospodou. 
Starostka uvedla, že se uvažuje o opravě mostu u vítovské hospody. 
Pan Šotka se zeptal, kolik kontejnerů na novém místě bude. 
Starostka odpověděla, že jich bude 24, bude tam kamera, bude to hlídáno. 
Pan Šotka navrhnul využití plochy, kde se nyní otáčí autobusy, také by tam umístil menší 
množství kontejnerů, 6 až 8. 
Další problém pan Šotka vidí u kontejneru s textilem. Textilie dávají před kontejner 
a kontejner na textilie je prázdný a další lidé si myslí, že už je plný a dávají textilie mimo 
kontejner. 
Pan Dvořák st. souhlasí s panem Šotkou, že je to velmi moc kontejnerů. Budou tam hlodavci. 
Starostka zopakovala, že nemáme jiná vhodná místa a musíme občanům umožnit třídění. 
Pan Šotka navrhnul kontejnerové stání oplotit, dát tam branku a občanům čipy. A to občanům, 
kteří žijí v okolí. 
Místostarosta reagoval, že to není reálné, to by čip musela mít polovina obce. 
Starostka uvedla, že stání musí být veřejně přístupné. 
Pan Žižka se také přiklání k tomu udělat 2 menší hnízda. 
Pan Šotka navrhuje dát kontejnery do prostoru nad nádražím (Nissan). 
Starostka uvedla, že je návrh, že by se tam do budoucna přestěhoval sběrný dvůr. I v územním 
plánu se s tím počítá. 
Místostarosta uvedl, že jako jediné řešení vidí změnit systém. Kontejnery nechat pouze 
u bytových domů a rodinných domů dát popelnice na tříděný odpad. Museli bychom zrušit 
současnou smlouvu na svoz odpadů, udělat nové výběrové řízení nebo svoz zajišťovat sami. 
Ale díky dominanci AVE by to bylo velmi složité, ale můžeme s AVE jednat. 
Starostka jednala v této věci i s krajem, zda by kraj nemohl v této věci intervenovat. 
Vzhledem k volbám, ale bude nutno jednat znovu. 
Pan Dvořák uvedl, že obec realizovala chodník u zámku, ale není realizován tak, jak má být, 
nejsou tam pásy pro nevidomé. Zeptal se, kdo to má v gesci. 
Starostka odpověděla, že paní Jelínková. Byla to oprava. 
Pan Dvořák ml. uvedl, že u chodníku do Valtířova jsou pásy vybudované. Tak proč nejsou 
zde?  
Místostarosta uvedl, že to můžeme doplnit. 
Pan Dvořák upozornil, že se začíná množit jízda v protisměru ve Vítově za potokem, lidé 
nedodržují jednosměrné značení. 
Starostka uvedla, že osloví znovu policii ČR, aby místo kontrolovala. 
Pan Dvořák uvedl, že po dešti by opět bylo vhodné doplnit výmoly v komunikaci za potokem. 
Starostka uvedla, že se průběžně dosypává, naposledy v pátek. 
 

Bod programu 7 - Připomínky občanů  

Pan ………… se zeptal o kolik kontejnerů vzrostl počet ve Valtířově. 
Starostka odpověděla, že počet se nezvyšoval, přesunuly se kontejnery od kostela, jsou 
vytažené až do silnice, proto se tam nechala pouze část.  
Pan ………… uvedl, že ve Valtířově se vyvážejí plasty v pátek a v pondělí jsou již plné 
nádoby. 
Starostka uvedla, že tato situace je všude, ale není kam přidávat další kontejnery. 
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Místostarosta nabídl zastupitelům kurz umělé inteligence, jsou zájemci i z řad pracovníků 
obecního úřadu, seznámil zastupitele s možnostmi, které umělá inteligence umí, příští měsíc 
by mělo být realizováno školení ohledně možností a využití umělé inteligence.  
 
Protože byl vyčerpán schválený program jednání, ukončila starostka 14. schůzi zastupitelstva 
obce a poděkovala za účast.   
Příští, 15. jednání zastupitelstva, je plánováno na pondělí 4. listopadu 2024 od 17:00 hod., 
v zasedací místnosti obecního úřadu.  
 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:05 hod.  
 
 
 
 
             Radek Krásný               Jan Šotka 
            ověřovatel zápisu                                            ověřovatel zápisu 
           
 
 
  
       Zuzana Mendlová, DiS.              Mgr. Michal Kulhánek 
                  Starostka                          místostarosta  
 
 
 
Zapsala dne 09.09.2024 
PhDr. Pavlína Linková 


